
 

 

                                                                                        Uddu 13. mai 2019 
 
 
Forespørsel om å bli koblet til det nye kloakksystemet 
 
 
Vi har informasjon om  at det nye kloakksystemet med rensestasjon på Kvithyll er ferdig. 
Dette er noe vi har sett fram til,  mange av oss  på Uddu ønsker nå å bli koblet til anlegget. 
Flere av oss har gamle septiktanker og de private systemene er av ulik kvalitet. Jeg har 
pratet med de fleste i nabolaget og alle er interessert i tilkobling. 
 
Vi ønsker informasjon om hvordan dette kan gjøres. 
Hva vil det koste? 
Er det slik at jo flere som kobles til så går prisen ned? 
Er det slik at vi uansett i nær framtid blir pålagt å koble oss på? 
På Uddu er det endel fritidsboliger. Gjelder eventuelt krav om tilkobling til kommunal 
kloakk også for disse? 
Hvem har ansvar for gjennomføring av et slikt prosjekt? 
 
På vegne av innbyggerne på Uddu 
 
Med vennlig hilsen 
 
Anne Kirkeby 
 


